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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 22 oktober 2020, ingekomen op 22 oktober 2020, heeft u namens 

de PVV-fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt: 

1. Is dit college bekend met de situatie van varkensboer Jan uit Oostelbeers 
die van plan is om te stoppen met zijn bedrijf, hetgeen door hem als 
gedwongen wordt ervaren ? 
Antwoord: Ja 

 

2. Heeft dit college ooit gesproken met varkensboer Jan over de beëindiging 
van zijn bedrijf? Zo ja wanneer? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, de sanering varkenshouderij is een rijksregeling. De provincie 

speelt daar geen directe rol in. 

 

3. Deelt dit college de mening van de PVV dat het beschamend is dat de 
provincie deze boer heeft weggepest? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, deze boer is niet weggepest; in de praktijk is het besluit waar 

een ondernemer zich op baseert om te stoppen altijd een optelsom van 

factoren.  

 

4. Kan dit college aangeven of er meer boeren hun bedrijf gaan beëindigen 
vanwege het eenzijdig naar voren halen van de deadline van 
stalaanpassingen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord:  Ons college heeft eerder berekeningen laten opstellen door 

Connecting Agri & Food waarin schattingen zijn gedaan hoeveel veehouders 

hun bedrijf eerder beëindigen vanwege het naar voren halen van de datum 
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waarop verouderde stallen moeten zijn aangepast. We hebben die eerder 

met de Staten gedeeld. 

 

5. Kan dit college aangeven waarom er met het naar voren halen van de 
datum van de stalaanpassingen door dit college geen rekening wordt 
gehouden met het pensioenplan van boeren? Zo nee, waarom niet?  
Antwoord: Bij het naar voren halen van de datum zijn bij de verscheidene 

momenten van besluitvorming zowel de bedrijfseconomische gevolgen, alsook 

de milieugevolgen gewogen. Dus ook de gevolgen voor stoppende 

veehouders. 

 

6. Deelt dit college de mening van de PVV dat dit beleid van de provincie een 
schoolvoorbeeld is van onbehoorlijk en onbetrouwbaar bestuur? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee, in verscheidene bestuurlijke wegingsmomenten zijn alle 

relevante argumenten op tafel gekomen en in de besluitvorming betrokken. 

 

7. Deelt dit college de mening van de PVV dat het verjagen van Brabantse 
boeren van hun land moet stoppen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, de varkenshouders die deelnemen aan de saneringsregeling 

behouden hun land. Er is alleen een verplichting om de stallen die voor 

intensieve veehouderij gebruikt worden te slopen of te herbestemmen. 

 

 

 

Overeenkomstig het door Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant genomen 

besluit, 

namens deze, 

 
 

A.F. Meulepas, 

programmamanager Landbouw en Voedsel 

 

(In verband met de corona-maatregelen is deze brief, na vaststelling door het college, digitaal door 

de verantwoordelijk programmamanager ondertekend) 

 
 



 

  

 

  

 


